
 

 

 

Vážení přátelé, 

v nejlepším případě by tyto řádky neměly být ani napsány, leč bohužel události minulého víkendu mi 

nedávají jinou možnost. Berte tento dopis jako poselství i poděkování všem, kteří pomohli v situaci, 

která nemá v 17-ti leté historii svitavského florbalu obdoby, protože se zkrátka nestala a ani stát 

neměla. 

V sobotu 20. října odjel tým dorostenek na další z mnoha ligových turnajů, aby podaly jeden 

z nejlepších výkonů svého dosavadního působení ve florbalu, který je pro leckteré jejich životem. 

Naneštěstí je na cestě zpět z Rokytnice v Orlických horách stihla vážná dopravní nehoda jednoho 

z vozidel, které naše mladé naděje dopravovalo zpět domů. 

Soudy o vině nechme povolaným a ty své si v tuto chvíli nechme pro sebe. Ikdyž nemůžeme nést 

zodpovědnost za tuto událost, je faktem, že se stala v úzké souvislosti s činností našeho oddílu, 

zasáhla nás v celé své míře a jsme nesmírně šťastní, že se všechny naše holky vrátily zpět domů. A 

právě Vám, kteří na tom nesete svůj podíl zásluhy, posíláme své velké poděkování. 

Jmenovitě děkujeme Renátě Drvoštěpové, panu Kubištovi a panu Tomšovi s dcerou Veronikou z FbK 

Orlicko-Třebovsko, kteří poskytli všem zraněným jak první základní ošetření, tak psychickou pomoc. 

Stejně tak nám dovolte vyjádřit jeden velký dík všem pro nás bezejmenným záchranářům, lékařům a 

personálu z nemocnice v Rychnově nad Kněžnou a hasičům z PS Rychnov nad Kněžnou a JSDH 

Rokytnice v Orlických horách. 

Berme tuto událost jako velký vykřičník všem ostatním oddílům a jejich družstvům, která víkend co 

víkend brázdí krajinu naši země, aby mohla provozovat svůj milovaný sport, potkávat se s přáteli a 

užívat si bezstarostného života. Buďte, prosím, na sebe opatrní. 

  

       S úctou za Oddíl florbalu TJ Svitavy 

         

 

 

 

        Lubomír Skála 

        sekretář oddílu 

 


